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OR.Oz.0022.52.2022 

 

 

PROTOKÓŁ NR  259/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 17 listopada 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat wycinki drzew przy drogach powiatowych, tj. na odcinkach dróg  

nr 2611C Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin w związku  

z realizacją przez gminę inwestycji polegającej na budowie ścieżek rowerowych (operat 

szacunkowy wartości drewna oraz opinia prawna) – zajęcie stanowiska. 

5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

bieżącej działalności szkoły, w tym funkcjonowania kotłowni. 

5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej 

działalności szkoły, w tym rozliczenia za zużycie energii elektrycznej. 

5.4. Projekt aneksu do umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

5.5. Projekt porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia 

Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem 

powiatowej biblioteki publicznej na rok 2023. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2023 roku. 

5.7. Projekt porozumienia Powiatu Aleksandrowskiego z Okręgową Radą Adwokacką  

z siedzibą w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych z siedzibą w Toruniu w sprawie 

udzielania nieodpłatnej pomocy  prawnej na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2023 r.  

5.8. Projekty porozumień Powiatu Aleksandrowskiego z Gminą Miejską Ciechocinek,  Gminą 

Miejską Nieszawa, Gminą Aleksandrów Kujawski, Gminą Bądkowo, Gminą Koneck  

i Gminą Zakrzewo w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego  

w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2023 r. 

5.9. Wnioski dyrektorów szkół o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla 

nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 
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5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2022 roku. 

5.11. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

5.12. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526). 

5.13. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania 

w formie zapytania ofertowego, którego wartość ustalono w kwocie 4.200 zł, na zadanie 

pn. „Przeprowadzenie Diagnozy cyberbezpieczeństwa w projekcie „Cyfrowy Powiat”  

w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności  

na zagrożenia w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie 

stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 17 listopada 2022 r. o godzinie 12:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Adam Potaczek. Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczyła 

w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 258/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 listopada 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 258/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 10 listopada 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

W pkt 5.1. porządku posiedzenia uczestniczył pan Rafał Sikorski Zastępca Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat wycinki drzew przy drogach powiatowych, tj. na odcinkach 

dróg nr 2611C Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin  

w związku z realizacją przez gminę inwestycji polegającej na budowie ścieżek 

rowerowych (operat szacunkowy wartości drewna oraz opinia prawna) – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Zastępcy Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat wycinki drzew przy drogach 

powiatowych, tj. na odcinkach dróg nr 2611C Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C 

Spoczynek – Zbrachlin w związku z realizacją przez gminę inwestycji polegającej  

na budowie ścieżek rowerowych (operat szacunkowy wartości drewna oraz opinia prawna). 

Proszę Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o przedstawienie tematu. 

 

Pan Rafał Sikorski Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim – opinia prawna jasno wskazuje, że drewno stanowi majątek powiatu. Według 

operatu, wartość szacunkowa wynosi ponad 9 tys. zł.  
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Pan Adam Potaczek – zgodnie z uchwałą Zarządu Powiatu cena sprzedaży drewna 

opałowego pozyskiwanego z wycinki drzew rosnących na gruntach powiatu w pasie dróg 

powiatowych wynosi dla drewna twardego 80 zł plus Vat za 1 m3,  dla drewna miękkiego  

40 zł plus Vat za 1 m3, dla gałęzi 25 zł plus Vat za 1 m3. Według tych stawek Zarząd Dróg 

Powiatowych sporządził wycenę. Natomiast z opinii prawnej wynika, że powiat ma prawo 

domagać się zwrotu drewna od jego nabywcy bądź żądać od Gminy jego wartości według cen 

rynkowych. 80 zł plus Vat za 1 m3 to nie jest cena rynkowa, mówię tu o drewnie twardym. 

Jeśli wziąć pod uwagę ceny rynkowe drewna to wartość tego drewna będzie dużo większa. 

 

Pan Rafał Sikorski – Radca prawny mógł nie wiedzieć, że mamy taką uchwałę Zarządu 

Powiatu w sprawie ustalenia ceny sprzedaży drewna i dlatego tak napisał. Niemniej, wyjaśnię 

to z Radcą prawnym.  

 

Pan Adam Potaczek – proszę o poinformowanie Zarządu Powiatu jaka to będzie ostatecznie 

wartość tego drewna, czy liczona według ceny ustalonej przez Zarząd Powiatu, czy ceny 

rynkowej.    

 

Pani Lidia Tokarska – niech radca prawny to uszczegółowi. 

Uważam, że należałoby się pochylić nad możliwością rozliczania tej straty, którą powiat 

poniósł przez wycięcie drzew, pracą, którą Gmina Waganiec mogłaby wykonać za tę kwotę  

na rzecz powiatu, myślę tutaj o drogach powiatowych w obrębie Gminy Waganiec. Chodzi mi 

o wykonanie prac, które stanowiłyby wymierną korzyść dla nas w utrzymaniu dróg, czy też 

chodników na terenie Gminy Waganiec w należytej czystości i porządku.  

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – cena rynkowa drewna ok. 400 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy musimy określić wartość drewna po cenie rynkowej, czy zgodnie 

z uchwałą Zarządu, niech radca prawny to wyjaśni. Uważam, że należy uaktualnić ceny 

drewna w naszej uchwale. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za rozliczeniem w formie rekompensaty, niech Gmina 

Waganiec wykona na naszych drogach prace o wartości odpowiadającej wartości 

pozyskanego z wycinki drewna. 

 

Pan Rafał Sikorski – np. prace w ramach bieżącego utrzymania dróg, wskazalibyśmy 

odcinki dróg. 

 

Pan Adam Potaczek – tak, żeby ta wartość się skompensowała. Wyjaśnić trzeba czy przy 

obliczaniu wartości drewna przyjmujemy ceny rynkowe. 

 

Pani Lidia Tokarska – na jakim etapie są przetargi, mówię o zakupie patchera? 
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Pan Rafał Sikorski – jest przetarg ogłoszony, termin składania ofert jest do 22 listopada br.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę przedłożyć Zarządowi Powiatu informację o wynikach tego 

przetargu. 

Czy nie ma zagrożenia terminu realizacji dokumentacji na drogi? 

 

Pan Rafał Sikorski – wczoraj miałem spotkanie z projektantem na temat ulicy Narutowicza 

w Aleksandrowie Kujawskim. Już posiada praktycznie wszystkie uzgodnienia, w przyszłym 

tygodniu będzie występował o ZRID. Jeśli chodzi o dokumentację techniczną to na pewno do 

końca grudnia będzie zrobiona. Ewentualny poślizg może być w uzyskaniu  decyzji ZRID. 

Postaramy się, żeby jak najszybciej była wydana.  

Dzisiaj miałem spotkanie również z projektantem przebudowy drogi Ośno – Zazdromin, 

również ta dokumentacja będzie skończona. Ewentualnie może być poślizg składając 

zgłoszenie przebudowy do Starostwa Powiatowego. Dokumentacja Ośno – Zazdromin w tej 

chwili jest na etapie uzyskania decyzji środowiskowej.  

Może być kolejny problem, mam spotkanie 21 listopada  z przedstawicielami Związku Gmin 

Ziemi Kujawskiej, który buduje ścieżkę rowerową w pasie drogi powiatowej Ośno – 

Zazdromin w celu omówienia zakresu rzeczowego i harmonogramu realizacji inwestycji,  

w związku z planowaną przez powiat w 2023 roku przebudową drogi Ośno - Zazdromin. 

Mają już podpisaną umowę z wykonawcą na wykonanie ścieżki, we wtorek planowane jest 

przekazanie placu budowy. Przekażemy plac budowy jednemu wykonawcy, a później nie 

wiadomo czy ten wykonawca wpuści naszego wykonawcę. Kolejny problem to dostosować te 

prace. Nasza przebudowa wyjdzie trochę niżej, ich ścieżka trochę wyżej, trzeba dostosować 

zjazdy. W poniedziałek mamy spotkanie robocze w tej sprawie z projektantami. Mogą z tym 

być pewne problemy. 

 

Pani Lidia Tokarska – na jakim etapie jest wyznaczanie przejść dla pieszych w obrębie 

ronda przy ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, czy to uwzględnia projekt, czy 

później ustalane to jest w organizacji ruchu? 

 

Pan Rafał Sikorski – to się dzieje na etapie opracowywania projektu. 

 

Pani Lidia Tokarska – ze względu na bezpieczeństwo, przejścia dla pieszych powinny być 

dalej od środka ronda.  

 

Pan Rafał Sikorski – jest już koncepcja, przedstawię ją na spotkaniu roboczym.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się 

z informacją Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat wycinki drzew przy drogach powiatowych, tj. na odcinkach dróg nr 2611C 

Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin w związku z realizacją przez 

gminę inwestycji polegającej na budowie ścieżek rowerowych, w tym z operatem 

szacunkowym wartości drewna oraz opinią prawną, proponuję upoważnić Zastępcę Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do podjęcia rozmów z Wójtem 



6 
 

 

 

 

Gminy Waganiec w sprawie zawarcia ugody w zakresie rozliczenia pozyskanego w ramach 

wycinki drewna poprzez rekompensatę w formie rzeczowej w ramach bieżącego utrzymania 

dróg powiatowych oraz zobowiązać Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do wyjaśnienia z Radcą prawnym, czy powiat ma prawo 

domagać się zwrotu wartości drewna liczonej według cen rynkowych, a jeśli tak to 

zaktualizowania przedstawionego operatu szacunkowego i poinformowania Zarządu Powiatu 

o dokonanych ustaleniach. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat wycinki drzew przy drogach powiatowych, tj.  

na odcinkach dróg nr 2611C Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C Spoczynek – Zbrachlin 

w związku z realizacją przez gminę inwestycji polegającej na budowie ścieżek rowerowych,  

w tym z operatem szacunkowym wartości drewna oraz opinią prawną. 

Zarząd Powiatu, upoważnił Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do podjęcia rozmów z Wójtem Gminy Waganiec w sprawie 

zawarcia ugody w zakresie rozliczenia pozyskanego w ramach wycinki drewna poprzez 

rekompensatę w formie rzeczowej w ramach bieżącego utrzymania dróg powiatowych. 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do wyjaśnienia z Radcą prawnym, czy powiat ma prawo 

domagać się zwrotu wartości drewna liczonej według cen rynkowych, a jeśli tak to 

zaktualizowania przedstawionego operatu szacunkowego i poinformowania Zarządu Powiatu 

o dokonanych ustaleniach. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 9 listopada 2022 r. znak: DUDiM.071.31.2022 na temat wycinki drzew przy drogach 

powiatowych, tj. na odcinkach dróg nr 2611C Dąbrówka Duża – Waganiec i nr 2618C 

Spoczynek – Zbrachlin w związku z realizacją przez gminę inwestycji polegającej na 

budowie ścieżek rowerowych (operat szacunkowy wartości drewna oraz opinia prawna), 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

skierowane do Związku Gmin Ziemi Kujawskiej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

17 listopada 2022 r. znak: DUDiM.072.33.2022 dotyczące realizacji zadania budowy ścieżki 

rowerowej w pasie drogi powiatowej nr 2697C Ośno – Zazdromin, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

W pkt 5.2. porządku posiedzenia uczestniczyła pani Kamila Łukomska Dyrektor Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i pan Adam Rydwelski Wicedyrektor ZS Nr 1 CKP. 
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Ad 5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat bieżącej działalności szkoły, w tym funkcjonowania kotłowni. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym 

funkcjonowania kotłowni. 

Proszę, żeby pani Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP omówiła bieżące funkcjonowanie 

kotłowni, czy mamy opał, jak wygląda zużycie opału, ile na przykładzie października spalono 

opału, jak wygląda sytuacja zapewnienia ciepła w szkole, czy osiągana jest chociaż 

minimalna temperatura 18 – 19 stopni, czy będziecie jeszcze kupować w tym roku opał. 

 

Pani Kamila Łukomska Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

– zużycie opału w miesiącu wrześniu to są 4 tony, w październiku 16 ton. Czyli przez te dwa 

miesiące spaliliśmy 20 ton opału, spadło jego zużycie w porównaniu z poprzednim okresem, 

pewnie wpłynęło na to wiele czynników, piece bardziej wydajnie pracują, zamknęliśmy 

bramę do miejsca składowania opału. Jeszcze nam nie dowieziono opału w całości w ramach 

zapytania ofertowego na 110 ton, jeszcze 30 ton mają nam dowieść. Mamy kwotę 592 tys. zł 

zabezpieczoną na opał, łącznie z dodatkiem węglowym. Chcemy przystąpić do przetargu. 

Nasza księgowa znalazła przepis, który obowiązuje od stycznia 2022 roku, który stanowi, że 

możemy wystosować zapytanie ofertowe, nie musimy do przetargu przystępować. Muszę to 

potwierdzić, bo jeśli są takie przepisy to byłoby znacznie łatwiej. Chcemy zakupić za te 

środki 280 ton opału. Temperatura spada, zatem spalanie też będzie większe, może być ok. 50 

ton miesięcznie.  Na razie jesteśmy spokojni w tym zakresie. W szkole jest ciepło,  

w internacie też, nikt nie narzeka, że jest zimno.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak sytuacja wygląda z potencjalną drugą kotłownią, która miałaby 

być kotłownią gazowo – olejową, na którą przeznaczyliśmy środki finansowe?  

 

Pani Kamila Łukomska – skontaktowaliśmy się z projektantem, z ewentualnym 

wykonawcą, oczywiście trzeba będzie ogłosić przetarg gdyby miało dojść do robienia tej 

kotłowni. Cały czas się zastanawiamy, czy to miałaby być kotłownia, która będzie podłączona 

do sieci gazowej, czy też będzie to płynny gaz. Pierwszym zamysłem było, żeby była to 

kotłownia olejowo – gazowa z możliwością przyłączenia do sieci gazu ziemnego. Nie wiemy 

jaka sytuacja będzie w przyszłym roku, co będzie tańsze a co droższe. Jeśli miałoby to być 

tylko podłączenie do gazu ziemnego to procedura jest znacznie krótsza, nie trzeba składać 

wniosków o warunki zabudowy itd. Jeżeli natomiast miałyby to być ustawione zbiorniki to 

oczywiście ten wniosek, który już jest przygotowany, musielibyśmy złożyć i czekać na 

decyzję.   

 

 

Pani Lidia Tokarska – to zależy od decyzji Dyrektora szkoły. Czy jest już możliwe podjęcie 

decyzji jaki to będzie piec, jaka to będzie kotłownia? 
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Pan Adam Rydwelski Wicedyrektor ZS Nr 1 CKP – będzie to piec gazowo – olejowy, ale 

nie wiemy jeszcze z jakiego gazu skorzystamy. Jest kwestia, czy uda nam się podłączyć do tej 

nitki gazu ziemnego, która jest stosunkowo blisko szkoły. Z drugiej strony płynny gaz jest 

tańszy w tej chwili.   

 

Pani Kamila Łukomska – są zapowiedzi, że gaz sieciowy od przyszłego roku będzie 

droższy, a gaz płynny jest tańszy. Zbiorniki olejowe mamy, są one w dobrym stanie, nie ma 

potrzeby kupowania nowych, tylko będzie kwestia ich odnowienia, przeczyszczenia.  

Stara kotłownia jest w trakcie sprzątania, demontujemy stare piece. Działamy na ile możemy. 

Nie uda nam się tego do końca roku zrobić. Na pozwolenia czeka się dosyć długo. Być może 

uda nam się rozpocząć inwestycję w tym roku, a dokończyć ją w przyszłym roku.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – do 30 czerwca macie obowiązek.  

 

Pani Kamila Łukomska – do marca byśmy potrzebowali czasu na wykonanie tego 

przedsięwzięcia, ale na pewno nie zrobimy tego do końca grudnia br.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – prosimy o informację w tym zakresie. 

 

Pan Adam Potaczek – gdzie ewentualnie byłyby postawione zbiorniki? 

 

Pan Adam Rydwelski – zbiorniki miałyby być postawione za ORLIKIEM. Musi to być 

ustalone z Konserwatorem Zabytków.  

 

Pani Paulina Smykowska – musicie zwrócić uwagę, że jest to budynek przeznaczony na cele 

publiczne i procedury są dłuższe. 

 

Pani Lidia Tokarska – rozumiem, że działalność szklarni na ten rok szkolny jest nie 

zagrożona, planujecie dalsze jej funkcjonowanie. 

 

Pani Kamila Łukomska – tak, chcielibyśmy, żebyście dali nam jeszcze szansę. 

 

Pan Adam Rydwelski – chcemy reaktywować kierunki rolnicze, chcemy, żeby ta szklarnia 

nadal funkcjonowała.  

 

Pani Kamila Łukomska – produkcja ma być opóźniona, tak, żeby była zużyta jak 

najmniejsza ilość opału do ogrzania szklarni. Nie sądzę, żeby szklarnia generowała duże 

ilości ciepła. Ze 110 ton zeszliśmy do 20 ton opału w ciągu dwóch miesięcy. Teraz zużycie 

opału na pewno będzie wzrastać.  

 

Pan Adam Rydwelski – ogrzewana jest nie tylko szklarnia, ogrzewany jest cały park 

maszynowy mechanizacji. 
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Pani Kamila Łukomska – mamy tam salę dydaktyczną, to nie jest kwestia tylko samej 

szklarni. W gospodarstwie jest sala dydaktyczna i hala mechanizacji, jest pokój nauczycielski.  

 

Pani Lidia Tokarska – jestem pozytywnie zaskoczona zmniejszeniem ilości spalanego opału. 

Do tej pory jesień była dość łagodna, nie było niskich temperatur, to też przekłada się na 

mniejsze zużycie opału. Niemniej, uznajemy włożoną pracę, nadzór nad funkcjonowaniem 

kotłowni. Przez kolejny rok uznajmy funkcjonowanie szklarni i tego typu jej ogrzewania jako 

ostateczny test. Obserwujmy koszty produkcji, które rosną i rzetelnie je przeliczmy, ile 

wykorzystujemy środków na ogrzanie tej infrastruktury,   na wynagrodzenia, na sadzonki itd. 

 

Pani Kamila Łukomska – planujemy zredukować etaty palaczy, dwóch palaczy odchodzi na 

emeryturę.  

 

Pani Lidia Tokarska – rozważaliśmy dzierżawę szklarni, jeśli byłby chętny.  

 

Pan Adam Rydwelski – jeśli są chętni wydzierżawić szklarnię to znaczy, że ta szklarnia 

może przynosić jakieś korzyści. Jeżeli teraz jest głębszy nadzór to może faktycznie szklarnia 

nie będzie przynosiła strat. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli jest większy nadzór nad zużyciem opału, to również 

spodziewamy się go nad funkcjonowaniem szklarni, nad produkcją i dystrybucją towaru. Jeśli 

tak będzie to ma to szansę dobrze funkcjonować. 

 

Pani Kamila Łukomska – zajmiemy tym się.  

 

Pani Lidia Tokarska – kilka lat obserwowaliśmy marne efekty funkcjonowania tej szklarni. 

Duże wydatki, w tym ogromne wydatki na ogrzewanie, i niewspółmierny efekt. Potraktujmy 

to jako ostatni rok testowy do podjęcia ostatecznych decyzji dotyczących szklarni.  

Chciałam jeszcze zapytać się o wyniki kontroli Sanepidu w szkole. Otrzymaliśmy wnioski  

z tej kontroli i zalecenia.  

 

Pani Kamila Łukomska – termin wykonania pierwszy był w październiku, następny  

w lutym i czerwcu. Jutro ma być kontrola wykonania części tych zaleceń. Wykonaliśmy je  

w takim zakresie jaki jest możliwy do wykonania. Był zarzut dotyczący mebli, że są bez 

atestu, zamówiliśmy te meble półtora miesiąca temu, ale wstępny termin dostawy to jest 

najbliższy poniedziałek. Nie jesteśmy w stanie tego przyspieszyć. Wszystkie inne zalecenia 

zostały już wykonane.  

 

Pani Paulina Smykowska – do 31 grudnia macie przeprowadzić badania czynników 

szkodliwych dla zdrowia (tlenku węgla, pyłów, hałasu).  

 

Pani Kamila Łukomska – jutro będziemy je przeprowadzać.  
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Pani Paulina Smykowska – Zespół Szkół Nr 1 CKP dostał jedną decyzję Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Aleksandrowie Kujawskim, a Powiat Aleksandrowski 

drugą.  W decyzji skierowanej na powiat termin realizacji zaleceń jest do 28 lutego 2023 r.  

 

Pani Kamila Łukomska – my mieliśmy dwie kontrole. Jedna kontrola, której zalecenia 

mamy wykonać do 31 sierpnia 2023 r. i 31 grudnia 2022 r., a druga, która odbyła się za dwa 

tygodnie. 

 

Pani Paulina Smykowska – niektóre z zapisów tych dwóch decyzji powielają się.  

 

Pani Kamila Łukomska – tak. Pytałam, dlaczego mamy znów kontrolę, otrzymałam 

odpowiedź, że jest inny zakres kontroli. Pierwsza kontrola była bardzo skrupulatna. 

 

Pani Paulina Smykowska – w decyzji, którą otrzymał powiat, w zaleceniach, które należy 

wykonać do 28 lutego 2023 r. jest nakaz: doprowadzić do właściwego stanu sanitarno – 

higienicznego wentylację w budynku głównym: dużej i małej sali gimnastycznej – 

zneutralizować obcy zapach. O co chodzi? 

 

Pani Kamila Łukomska – faktycznie tam zapach jest nieprzyjemny.  

 

Pan Adam Rydwelski – kanalizacja wybija i często jest tak, że jest nieprzyjemny zapach. 

 

Pani Paulina Smykowska – co można z tym zrobić? 

 

Pani Kamila Łukomska - zapach ten utrzymywał się od początku września  

w pomieszczeniach od strony parku. Wlano jakiś płyn do rur udrażniający i w tej chwili jest 

dobrze, nie ma tego brzydkiego zapachu.  

 

Pani Paulina Smykowska – kolejne zalecenie:  doprowadzić do właściwego stanu sanitarno 

– higienicznego uszkodzone wypełnienie łączące okna z parapetem w salach. 

 

Pani Kamila Łukomska – były dziury wydziobane długopisem przez uczniów. Jest już to 

zaklejone.  

 

Pani Paulina Smykowska – kolejne zalecenie:  doprowadzić do właściwego stanu sanitarno 

– higienicznego częściowo brudny sufit korytarza na pierwszym piętrze w budynku głównym. 

 

Pani Kamila Łukomska – pomalujemy sufit.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy wymaga malowania, czy były tam np. pajęczyny? 

 

Pani Kamila Łukomska – na sali gimnastycznej są zacieki, bo dach jest nieszczelny i tam 

faktycznie widać, że wilgoć wchodzi. 
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Pani Paulina Smykowska – następne zalecenie: doprowadzić do właściwego stanu sanitarno 

– higienicznego zakurzone ściany i sufit w dużej sali gimnastycznej w budynku głównym. 

 

Pani Kamila Łukomska – podczas kontroli stwierdzono, że jest to wina Dyrektora 

zakurzone ściany i sufit, że powinnam zadbać o to, żeby były czyste. Trzeba będzie 

pomalować te pomieszczenia.  

 

Pani Paulina Smykowska – droga rzecz wymalowanie sufitu w sali gimnastycznej.  

 

Pani Lidia Tokarska – róbmy co w naszej mocy, żeby wyjść naprzeciw zaleceniom 

Sanepidu. Jeśli jest to dłuższa procedura, która wymaga zaangażowania dużych środków 

finansowych to starajmy się wydłużyć termin wykonania zaleceń.  

 

Pani Paulina Smykowska – będę musiała wiedzieć to w połowie lutego co nie udało się 

wykonać, bo decyzja jest na powiat i to powiat musi wystąpić o wydłużenie terminu 

wykonania zaleceń.  

Kolejne zalecenia: doprowadzić do właściwego stanu sanitarno – higienicznego zniszczone 

ściany – ubytki na wysokości krzeseł w salach językowych w budynku Internatu. 

 

Pani Kamila Łukomska – w salach językowych panie z kontroli powiedziały, że to jest 

późny PRL, że nigdzie w szkołach nie widziały takich sal.  

Dotychczas mieliśmy kontrole, w tym wojewódzkie, które nie wykazywały takich zaleceń. 

Nie przeszkadzały krzesła wyściełane. Natomiast te ostatnie kontrole były bardzo 

skrupulatne. 

 

Pani Paulina Smykowska – następne zalecenia: doprowadzić do właściwego stanu sanitarno 

– higienicznego sufit w sali nr 1 w Internacie, doprowadzić do właściwego stanu sanitarno – 

higienicznego korytarz na parterze budynku Internatu – popękane i wyszczerbione płytki PCV 

na podłodze, sufit z licznymi zaciekami, oświetlenie, stare i wyeksploatowane okna oraz 

parapety. 

 

Pani Lidia Tokarska – naprawmy wszystko co da się zrobić. Jeśli okna są szczelne, nie mają 

ubytków to oznacza, że są dobre.  

 

Pani Kamila Łukomska – będziemy starać się systematycznie wykonywać decyzje 

Sanepidu.  

 

Pani Paulina Smykowska – proszę o informację do 15 lutego, których zaleceń nie udało się 

wykonać. 

 

Pani Lidia Tokarska – rozmawiałam z Powiatowym Państwowym Inspektorem Sanitarnym 

na temat wyników tych kontroli, pani Dyrektor poinformowała mnie, że przez covid 

cykliczne kontrole w szkołach były zaniechane, a teraz wróciło wszystko do normy  i kontrole 

będą wykonywane. 
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Pani Kamila Łukomska – w czasie pandemii mieliśmy kontrolę Wojewódzkiej Stacji 

Sanitarno – Epidemiologicznej, która nie wykazała takich nieprawidłowości jak obecnie 

przeprowadzone kontrole. 

Informuję, że wykonawca budowy studzienek kanalizacyjnych, inwestorem było 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej sp. z o.o. Aleksandrów Kujawski, 

w ramach rekompensaty za zniszczoną uprawę kukurydzy wpłaci na konto szkoły 5.000 zł, 

która to kwota zostanie przekazana do budżetu powiatu. Oprócz tego, wykonawca chce 

przekazać jakieś środki na Radę Rodziców.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym 

funkcjonowania kotłowni. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym funkcjonowania 

kotłowni. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

W pkt 5.3. porządku posiedzenia uczestniczyła pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat bieżącej działalności szkoły, w tym rozliczenia za zużycie energii 

elektrycznej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym rozliczenia za 

zużycie energii elektrycznej. 

Proszę pana Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o omówienie 

zużycia energii elektrycznej przez szkołę, sprawę faktury, płatności tej faktury, umorzenia, 

stanu aktualnego. 

 

Pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – 

zaległości są na kwotę 268.449,75 zł, z tego kwota 110.137,63 zł podlegałaby przedawnieniu, 

pozostałoby do zapłaty 158.312,12 zł. Z tego czym dysponuje szkoła na obecną chwilę to jest 

42.000 zł plus to co dostaliśmy z Urzędu Miasta w ramach dopłaty dla podmiotów 

wrażliwych 56.302 zł. Brakująca kwota wynosi ok. 60 tys. zł. Ostatnie rachunki, które 

mieliśmy za energię płaciliśmy we wrześniu, czekamy na kolejny rachunek, będziemy mieli 
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porównanie z poprzednim rokiem. To co my mogliśmy zrobić, żeby obniżyć koszty energii 

elektrycznej to w tym roku, ze względu na pogodę, włączyliśmy dużo później pompy, które 

generują najwięcej energii. Obniżyliśmy temperaturę na pompach do 19 stopni, w klasach jest 

optymalna temperatura. Wyłączamy na weekendy salę gimnastyczną, do tej pory pogoda nam 

na to pozwalała. Poleciłem sprzątaczce, żeby wyłączała światło w pomieszczeniach po 

zakończonych zajęciach, na korytarzach po przerwie. Mamy termostaty dzięki czemu 

możemy regulować temperaturę. Mamy świetlówki,  które chcemy wymienić na LED-owe, 

które zużywają o połowę mniej energii. Koszt jednej świetlówki LED to 17 zł. 

Potrzebowalibyśmy ok. 400 sztuk co daje kwotę 6.800 zł. Jeżeli zostaną nam środki 

niewykorzystane w tym roku to dokonamy takiego zakupu. Musimy zabezpieczyć jeszcze 

środki na wentylację 14.760 zł. Uważam, że mogłyby być dość duże oszczędności z wymiany 

tych świetlówek. Sprzątaczki sprzątają sale bezpośrednio po lekcjach, kiedy jest jeszcze jasno 

na dworze. Za wynajem pomieszczeń zwiększyliśmy kwotę dwukrotnie, za 45 minut 50 zł. 

Co można organizacyjnie zrobić w ramach oszczędzania energii to robimy. 

 

Pan Adam Potaczek – czy zamontowany jest już czytnik pracy fotowoltaiki? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – tak, mamy już zamontowany. Na głównym budynku mamy 

zabezpieczoną aplikację, natomiast problem jest z drugim budynkiem ze względu na to, że 

mamy tam słaby internet i musimy go wzmocnić. 

 

Pan Adam Potaczek – jaka jest efektywność fotowoltaiki? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – teraz trudno powiedzieć, najbardziej miarodajny byłby dłuższy 

okres, który można by porównać z okresem poprzednim. Musimy poczekać do wiosny 

następnego roku. Cały czas monitorujemy na bieżąco pracę fotowoltaiki. W aplikacji można 

sprawdzić produkcję w ciągu dnia, miesiąca, roku. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wystąpiliście o umorzenie części zaległości, kiedy będzie decyzja 

w tym zakresie? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – cały czas wysyłamy pisma, straszą nas odcięciem energii 

elektrycznej, nie ma natomiast informacji zwrotnej odnośnie naszego wniosku o umorzenie 

zaległości. Odpowiadają, że podtrzymują stanowisko wyrażone w poprzednim piśmie. 

Fizycznie byłem w Energa Operator w Toruniu i poprosiłem o interwencję w naszej sprawie.  

Pisma przez naszego prawnika składane są przez Urząd Kontroli Energii do Energa Operator  

i Energa Obrót. Energa Obrót przyznała się do tego, że nie uwzględniła nas w ogóle jako 

prosumenta, nie uwzględniła faktur wysyłanych Obrotowi, który nas wtedy nie obciążał.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy to umorzenie jest realne? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – tak. Regularnie co dwa tygodnie jakieś pismo jest wysyłane. Nie 

odnoszą się do kwestii przez nas poruszanych i znów ponawiamy pisma.  
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Pan Adam Potaczek – do kogo występujecie do Energa Operator czy do Energa Obrót? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – teraz tylko do Energa Obrót. Błąd zaczął się od tego, że Energa 

Operator nie wysyłała do Energa Obrót faktur, a w umowie było, że co dwa miesiące miały 

być faktury wystawiane. Czekamy na faktury, jakie stawki zastosują, nie wiemy jak będzie.  

Mamy zatankowany cały zbiornik oleju. Zastanawiamy się czy nie taniej będzie ogrzewać 

budynek olejem. Olej też jest bardzo drogi, dawniej tankowaliśmy za 30 tys. zł a teraz prawie 

za 100 tys. zł. Kotłownia olejowa teraz nie pracuje. W związku z tym, że ogrzewamy budynek  

Gminy Aleksandrów Kujawski wystąpiłem z prośbą, żeby od swojej strony pozamykali 

wszystko i tak też się stało. Na razie chodzą tylko pompy.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jakieś problemy jeżeli chodzi o bieżącą działalność?  

Czy zabezpieczone są potrzeby uczniów? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – nie ma. Potrzeby uczniów są zabezpieczone. W tym roku 

szkolnym, co środę mam spotkanie z psychologiem i pedagogiem, żeby nadzorować stan 

emocjonalny uczniów.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że  Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym rozliczenia za 

zużycie energii elektrycznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat bieżącej działalności szkoły, w tym rozliczenia za 

zużycie energii elektrycznej. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Przerwa w posiedzeniu Zarządu Powiatu 12:56 – 13:05 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do umowy  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r.  

w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 listopada 2022 r. znak: RS.600.2.2.14.2022 wraz z projektem aneksu do umowy  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego  

z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej na rok 2023. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt porozumienia z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski 

zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej na rok 2023. 

Środki na realizację tego zadania to 20.000 zł. Porozumienie zostanie zawarte na okres  

od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. 

 

Pani Paulina Smykowska – zgoda Rady Powiatu na powierzenie Gminie Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki 

publicznej, wyrażona uchwałą nr XXVII/275/2021 z dnia 29 listopada 2021 r.,  jest na dwa 

lata 2022 - 2023.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć  

porozumienie z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki 

publicznej na rok 2023. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć  porozumienie z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski 

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego  

z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 14 listopada 2022 r. znak: PS.402.1.2022 wraz z projektem 

porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki 

publicznej na rok 2023, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie 

realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym 

konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 roku, w składzie: Paulina Smykowska – 

przewodnicząca komisji, Agata Haberska – członek komisji, Anna Szmeichel – członek 

komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 464/2022 w sprawie powołania komisji konkursowej  

w celu opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji 

zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2023 roku, w składzie: Paulina Smykowska – przewodnicząca komisji, 

Agata Haberska – członek komisji, Anna Szmeichel – członek komisji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 listopada 2022 r. znak: SK.0783.2.1.2022 wraz  

z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2023 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt porozumienia Powiatu Aleksandrowskiego z Okręgową Radą 

Adwokacką z siedzibą w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych z siedzibą  

w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej pomocy  prawnej na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2023 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt porozumienia Powiatu 

Aleksandrowskiego z Okręgową Radą Adwokacką z siedzibą w Toruniu i Okręgową Izbą 

Radców Prawnych z siedzibą w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej pomocy  prawnej 

na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 r.  

 

Pani Paulina Smykowska – do tej pory w ramach jednego punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej adwokaci i radcowie wykonywali zadania codziennie w wyznaczonym lokalu  

na terenie powiatu. Było wyznaczonych 5 lokali tj. w PCPR w Aleksandrowie Kujawskim,  

na terenie Gminy Aleksandrów Kujawski w Szkole Podstawowej w Przybranowie,  

w Urzędzie Gminy w Konecku, w Domu Kultury w Zakrzewie, w Urzędzie Miejskim  

w Ciechocinku. W tym roku zainteresowanie gmin funkcjonowaniem tego punktu na ich 

terenie jest dużo większe. Wczoraj byłam w gminach, sprawdzałam miejsca gdzie miałby 

funkcjonować ten punkt, czy spełniają warunki określone w ustawie, czy jest dostęp dla osób 

niepełnosprawnych, czy zapewniona jest poczekalnia, czy zapewniony jest dostęp  

do internetu. Wszystkie lokale poza jednym  spełniły te warunki. Moim zdaniem lokal 

wyznaczony w Domu Kultury w Raciążku nie spełnia tych warunków. Wójt Gminy Raciążek 

zaproponował kawiarnię, w której spotykają się codziennie seniorzy, obok jest kuchnia.  

To nie są dobre warunki na prowadzenie takiego punktu. W związku z tym proponuję 

następujący harmonogram funkcjonowania punktu: 

1) w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – w każdy 

poniedziałek w godzinach 10:00 – 14:00, 

2) w Świetlicy Wiejskiej w Wołuszewie – w każdy wtorek w godzinach 11:00 – 15:00, 

3) w Urzędzie Gminy w Bądkowie – w co drugą środę w godzinach 11:00 – 15:00, 

4) w Domu Kultury w Zakrzewie – w co drugą środę w godzinach 11:00 – 15:00, 

5) w Urzędzie Gminy w Konecku – w co drugi czwartek w godzinach 10:00 – 14:00, 

6) w Urzędzie Miasta w Nieszawie – w co drugi czwartek w godzinach 10:00 – 14:00, 

7) w Urzędzie Miejskim w Ciechocinku – w każdy piątek w godzinach 10:00 – 14:00. 

Drugi punkt nieodpłatnej pomocy prawnej będzie w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego i jego prowadzenie Zarząd Powiatu 

powierzy wybranej w drodze konkursu organizacji pozarządowej. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

porozumienie z Okręgową Radą Adwokacką z siedzibą w Toruniu i Okręgową Izbą Radców 

Prawnych z siedzibą w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej pomocy  prawnej na 

obszarze Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Okręgową Radą Adwokacką  

z siedzibą w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych z siedzibą w Toruniu w sprawie 

udzielania nieodpłatnej pomocy  prawnej na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2023 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 listopada 2022 r. znak: SK.0783.4.2022 wraz z projektem 

porozumienia Powiatu Aleksandrowskiego z Okręgową Radą Adwokacką z siedzibą  

w Toruniu i Okręgową Izbą Radców Prawnych z siedzibą w Toruniu w sprawie udzielania 

nieodpłatnej pomocy  prawnej na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekty porozumień Powiatu Aleksandrowskiego z Gminą Miejską 

Ciechocinek,  Gminą Miejską Nieszawa, Gminą Aleksandrów Kujawski, Gminą 

Bądkowo, Gminą Koneck i Gminą Zakrzewo w sprawie udostępnienia nieodpłatnie 

powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej w 2023 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekty porozumień Powiatu 

Aleksandrowskiego z Gminą Miejską Ciechocinek,  Gminą Miejską Nieszawa, Gminą 

Aleksandrów Kujawski, Gminą Bądkowo, Gminą Koneck i Gminą Zakrzewo w sprawie 

udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej w 2023 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z: Gminą 

Miejską Ciechocinek,  Gminą Miejską Nieszawa, Gminą Aleksandrów Kujawski, Gminą 

Bądkowo, Gminą Koneck i Gminą Zakrzewo w sprawie udostępnienia nieodpłatnie 

powiatowi lokalu biurowego w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej  

w 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z: Gminą Miejską Ciechocinek,  Gminą 

Miejską Nieszawa, Gminą Aleksandrów Kujawski, Gminą Bądkowo, Gminą Koneck  

i Gminą Zakrzewo w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego  

w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2023 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 listopada 2022 r. znak: SK.0783.3.2022 wraz z projektem 

porozumień Powiatu Aleksandrowskiego z: Gminą Miejską Ciechocinek,  Gminą Miejską 

Nieszawa, Gminą Aleksandrów Kujawski, Gminą Bądkowo, Gminą Koneck  

i Gminą Zakrzewo w sprawie udostępnienia nieodpłatnie powiatowi lokalu biurowego  

w celu prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2023 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wnioski dyrektorów szkół o przyznanie pomocy finansowej z funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Wnioski dyrektorów szkół o przyznanie 

pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 

 

Pani Paulina Smykowska – zgodnie z uchwałą nr XXII/228/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania, wnioski o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla 

nauczycieli i nauczycieli emerytów składane są do dyrektora szkoły do 31 października. 

Wnioski zostały przekazane do nas w listopadzie, zostały zweryfikowane. Wydział Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu przedstawił w formie tabelarycznej zestawienie złożonych 

wniosków z podaniem informacji niezbędnych do ich rozpatrzenia i propozycją wysokości 

zasiłku zdrowotnego na łączną kwotę 13.200 zł. Braki w wymaganej dokumentacji do 

wniosku zostały uzupełnione.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyznać 

pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, zgodnie z propozycją przyznania zasiłku 

zdrowotnego przedstawioną przez Wydział Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  w piśmie 

z dnia 16 listopada 2022 r. znak: PS.4324.53.2022, w łącznej wysokości 13.200 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli  

i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, zgodnie  

z propozycją przyznania zasiłku zdrowotnego przedstawioną przez Wydział Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu  w piśmie z dnia 16 listopada 2022 r. znak: PS.4324.53.2022, 

w łącznej wysokości 13.200 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

  

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 listopada 2022 r. znak: PS.4324.53.2022 dotyczące 

wniosków dyrektorów szkół o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla 

nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

Zgodnie z pismem Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie z dnia  

3 listopada 2022 r. zwiększony został limit środków PFRON dla Powiatu Aleksandrowskiego 

o kwotę 153.000 zł. Środki te zostaną przeznaczone na dofinansowanie kosztów tworzenia  

i działania warsztatów terapii zajęciowej.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku ze zwiększeniem dofinansowania ze środków PFRON 

na 2022 r.  wzrósł udział powiatu w dofinansowaniu działalności warsztatów terapii 

zajęciowej o łączną kwotę 28.344,00 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – poza tym, Kierownik PCPR wnosi o przesunięcia środków 

niewykorzystanych między zadaniami, tj. zmniejszyć  środki na dofinansowanie uczestnictwa 

osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych o kwotę 2.479,00 zł, 

zmniejszyć środki na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych,  

w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób 

niepełnosprawnych o kwotę 19.864,00 zł, zmniejszyć środki na dofinansowanie usług 

tłumacza języka migowego lub tłumacza – przewodnika o kwotę 2.000,00 zł i zwiększyć 

środki na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny oraz przedmioty  
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ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie 

odrębnych przepisów o kwotę 24.343,00 zł, w celu pełnego wykorzystania środków PFRON. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 roku i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 15 listopada 2022 r. znak: RS.60.4.22.2022 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z otrzymaniem informacji o zmianach wysokości 

dotacji, subwencji i otrzymanymi środkami oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 1.630.788,74 zł w tym:  
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1) dział 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdział 01005, § 2110 zmniejszenie o kwotę 100 zł  

w związku z niewykorzystaniem przyznanej dotacji;   

2) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział 75411, §2110 – 

zwiększenie o kwotę 278.575,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej;   

3) dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział 75411, §2440 – 

zwiększenie o kwotę 109.498,00 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Środki pochodzić będą z dotacji otrzymanej  

z wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej;   

4) dział 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005, § 2110 zmniejszenie o kwotę 

2.897,40 zł z przeznaczeniem na operaty szacunkowe; 

5) dział 710 Działalność usługowa, rozdział71015, § 2110 zwiększenie o kwotę 20.000,00 zł 

z przeznaczeniem na wydatki bieżące Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego; 

6) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85203, § 2110 zwiększenie o kwotę 10.580,00 zł  

z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia; 

7) dział 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005, § 2110 zwiększenie o kwotę  

500,00 zł, przeznaczone są na dofinansowanie realizacji zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej w związku z postanowieniami art.129 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych (podwyższenie od 1 lipca 2022 roku części 

wynagrodzeniowej dotacji) – rezerwa celowa cz.83, poz. 44 ustawy budżetowej na 2022 

rok;  

8) dział 710 Działalność usługowa, rozdział 71012, § 2110 zwiększenie o kwotę 5.591,00 zł, 

przeznaczone są na dofinansowanie realizacji zadań bieżących z zakresu administracji 

rządowej w związku z postanowieniami art. 129 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych (podwyższenie od 1 lipca 2022 roku części wynagrodzeniowej 

dotacji) – rezerwa celowa cz. 83, poz. 44 ustawy budżetowej na 2022 rok;  

9)  dział 750 Administracja publiczna, rozdział 75011, § 2110 zwiększenie o kwotę  

2.361,00 zł, przeznaczone są na dofinansowanie realizacji zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej w związku z postanowieniami art. 129 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych (podwyższenie od 1 lipca 2022 roku części 

wynagrodzeniowej dotacji) – rezerwa celowa cz. 83, poz. 44 ustawy budżetowej na 2022 

rok;  

10) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85321, § 2110 

zwiększenie o kwotę 2.950,00 zł, przeznaczone są na dofinansowanie realizacji zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej w związku z postanowieniami art. 129 ustawy  

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (podwyższenie od 1 lipca 2022 roku 

części wynagrodzeniowej dotacji) – rezerwa celowa cz. 83, poz. 44 ustawy budżetowej na 

2022 rok;  

11) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85321, § 2110 

zwiększenie o kwotę 16.700,00 zł z przeznaczeniem na finansowanie działalności 

zespołów do spraw orzekania o niepełnosprawności, o których mowa w art.6 ust.1 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, a także na zadania określone w art.6ca ust. 1 tej ustawy, realizowane 
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przez powiatowe zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, o których mowa  

w art.6 ust.1 pkt 1- rez.cel.poz.38; 

12) dział 752 Obrona narodowa, rozdział 75212, § 2110 zmniejszenie o kwotę 1.001,00 zł  

w związku z ograniczeniem asortymentu i usług uzasadnionych do wydatkowania 

wprowadzone rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie szkolenia obronnego z dnia  

17 listopada 2021 r.; 

13) dział 851 Ochrona zdrowia, rozdział 85156, § 2110 zwiększenie o kwotę 328.038,00 zł  

z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby uprawnione 

nie objęte obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego; 

14) dział 758 Różne rozliczenia ogółem zwiększenie o kwotę 229.165,00 zł, z tego: 

- rozdział 75801, § 2920 zwiększenie o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na doposażenia 

publicznych szkół i placówek oświatowych, prowadzonych lub dotowanych przez 

jednostki samorządu terytorialnego w zakresie nowych pomieszczeń do nauki 

pozyskanych w wyniku adaptacji – środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej; 

- rozdział 75802, § 2760 zwiększenie o kwotę 191.315,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

bieżących zadań własnych z zakresu prowadzenia domów pomocy społecznej - środki  

z rezerwy subwencji ogólnej; 

- rozdział 75814, § 0920 zwiększenie o kwotę 17.850,00 zł z tytułu odsetek od środków  

na rachunkach bankowych; 

15) dział 801 Oświata i wychowanie, rozdział 80120, § 0920 i 0950 - zwiększenie o kwotę 

75.603.82 zł z tytułu zwrotu wykorzystanej niezgodnie z przeznaczeniem oraz nienależnie 

pobranej dotacji wraz z odsetkami przez Towarzystwo Salezjańskie Inspektoria pw. św. 

Wojciecha w Pile na prowadzenie Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa 

Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim; 

16) dział 801 Oświata i wychowanie, rozdział 80102, 80115, § 0970 - zwiększenie łącznie  

o kwotę 374.388,73 zł w związku z otrzymaniem przez tzw. jednostki wrażliwe dodatku  

z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła, z tego: 

- Szkoła Podstawowa Specjalna Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – kwota 13.050,58 zł, 

- Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – kwota 305.036,12 zł, 

- Zespół Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – kwota 56.302,03 zł; 

17) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85202, § 0970 - zwiększenie łącznie o kwotę 

114.647,59 zł w związku z otrzymaniem przez Dom Pomocy Społecznej w Zakrzewie 

dodatku z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła. 

Pozostałych zmian planu dochodów na kwotę 66.189,00 dokonano na podstawie analizy 

sprawozdań za miesiąc październik 2022 r. dostosowując w ten sposób plany finansowe 

jednostek organizacyjnych. Po dokonaniu zmian planowane dochody budżetu wyniosą 

92.084.959,65 zł. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 1.630.788,74 zł, w tym po stronie wydatkowej 

dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dochodów,  dotacji  

i środków. Uwzględniono złożone wnioski przez kierowników, dyrektorów jednostek 

organizacyjnych oraz naczelników Starostwa Powiatowego związane z przesunięciami  

w planach finansowych. 
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W związku z otrzymaniem dodatkowych dochodów m.in. z tytułu dodatku dla podmiotów 

wrażliwych oraz subwencji dokonano zwiększeń planów finansowych jednostek 

organizacyjnych w tym m.in.: 

- Dom Pomocy Społecznej w Zakrzewie – 204.647,59 zł, 

- Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim  

   – 388.073,00 zł, 

- Placówka Socjalizacyjna w Aleksandrowie Kujawskim – 900,00 zł,  

- Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Aleksandrowie Kujawskim – 20.000,00 zł, 

- Powiatowy Urząd Pracy w Aleksandrowie Kujawskim – 346.038,00 zł (w tym dotacja od 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na opłacenie składek zdrowotnych za bezrobotnych – 

328.038,00 zł), 

- Szkoła Podstawowa Specjalna Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – 35.950,58 zł, 

- Zespół Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 321.836,12 zł, 

- Zespół Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – 120.900,00 zł. 

Środki te zostaną przeznaczone na pokrycie kosztów energii, opału, remonty bieżące i zakupy 

materiałów oraz pozostałych usług.  

Jednoczenie w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

zabezpieczono środki na podstawie otrzymanych dotacji od Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego oraz na spłatę odsetek od kredytów w wysokości 50.000,00 zł, a także dotację 

dla Domu Pomocy Społecznej w Grabiu w wysokości 40.000,00 zł oraz Domu 

Środowiskowego w Nieszawie w wysokości 10.580,00 zł i dotację na bieżącą działalność 

warsztatów terapii zajęciowej w wysokości 28.344,00 zł.  

Pozostałych zmian planu wydatków dokonano na podstawie analizy sprawozdań za miesiąc 

październik 2022 r. Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą  

89.442.799,45 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022 i postanowił wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030 i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 

2030 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526). 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 

15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 

1526). 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić z wnioskiem do 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526) z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 
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3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

4. Porządek obrad sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Polityki Społecznej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku: 
a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Polityki Społecznej i Komisji 

Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego, 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

9. Zamknięcie obrad. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526)  

z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

4. Porządek obrad sesji. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Polityki Społecznej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXI/297/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku: 
a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Polityki Społecznej i Komisji 

Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego: 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030: 

a) omówienie projektu uchwały – wystąpienie Starosty Aleksandrowskiego, 

b) przedstawienie opinii przez przedstawiciela Komisji Finansowo - Budżetowej,   

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwołanie sesji Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego w trybie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. 2022 r. poz. 1526), stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.13. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania w formie zapytania ofertowego, którego wartość ustalono w kwocie 

4.200 zł, na zadanie pn. „Przeprowadzenie Diagnozy cyberbezpieczeństwa  

w projekcie „Cyfrowy Powiat” w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz 

wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Wniosek Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania w formie zapytania ofertowego, 

którego wartość ustalono w kwocie 4.200 zł, na zadanie pn. „Przeprowadzenie Diagnozy 

cyberbezpieczeństwa w projekcie „Cyfrowy Powiat” w ramach Działania 5.1 Rozwój 

cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia w Starostwie 

Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wszcząć postępowanie w formie 

zapytania ofertowego, którego wartość ustalono w kwocie 4.200 zł, na zadanie pn. 

„Przeprowadzenie Diagnozy cyberbezpieczeństwa w projekcie „Cyfrowy Powiat” w ramach 

Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia  

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim”, zatwierdzić projekt zapytania 

ofertowego i projekt umowy z wykonawcą 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć postępowanie w formie zapytania ofertowego, którego 

wartość ustalono w kwocie 4.200 zł, na zadanie pn. „Przeprowadzenie Diagnozy 

cyberbezpieczeństwa w projekcie „Cyfrowy Powiat” w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy 

JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim”, zatwierdził projekt zapytania ofertowego i projekt umowy  

z wykonawcą 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 listopada 2022 r. 

znak: Rz.272.2.10.2022 o wszczęcie postępowania w formie zapytania ofertowego, którego 

wartość ustalono w kwocie 4.200 zł, na zadanie pn. „Przeprowadzenie Diagnozy 

cyberbezpieczeństwa w projekcie „Cyfrowy Powiat” w ramach Działania 5.1 Rozwój 

cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia w Starostwie 

Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim” wraz z projektem zapytania ofertowego oraz 

projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:30. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


